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To: @minvws.nl];IEE EEET @ minvws nl] file ecta.nlfin fo@electa.nl]
Cc: EAE @minvws.nl]
From:

Sent: Mon 3/30/2020 2:30:42 PM

Subject: RE: uitvraag geneeskundig beeld

Received: Mon 3/30/2020 2:30:49 PM

Is telefonisch voor 16 uur afgehandeld

van:CEE)JEEXEM@ minvws ni>Verzonden: maandag 30 maart 2020 15:23

@minvws.nl>; [IEEENECH <SCXET @ vu. n>; [ffl electa nl

) BERLE @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: uitvraag geneeskundig beeld

Zaterdag hebben we de eerste cijfers gekregen. eRe
ik zaterdag dat je verwachtte dat de gegevens nog aangevuld

zouden worden zodat het beeld nog wat concreter e iezer zou zijn.
Zoals mijn colleg JERE gmailde graag jullie aandacht voor deze vraag.

Groet,

5.1.2e

Verzonden: maandag 30 maart 2020 12:45

Aan: @vru.nl ERED electa.nl
cc: @minvws.nl>;[ s12e PE eminvws.ni>
Onderwerp: FW: uitvraag geneeskundig beeld

Kunnen jullie vandaag, zo spoedig mogelijk, uiterlijk 14.00 ons voorzien van de meeste recente cijfers? Ook met cijfers ook

noordelijke regio’s nu? In ieder geval een meest recente versie. Gebruiken we ten behoeven van overleg met DPg-en vanmiddag.

Veel dank!

Groet,

Directie PG, VWS

van: INICEECNNNED
Verzonden: zaterdag 28 maart 2020 17:05

Aan: ERED minvws. n>;[CECEXEo minvws.nl>
Onderwerp: FW: uitvraag geneeskundig beeld

Van: 5.1.2e

Verzonden: zaterdag 28 maart 2020 17:03

Aan: EEN) minvws.ni>

CC: eclecta

ae lest
ory] SEE of. >; IEE SEE ecdhm.ni>;

ifv.nl

vru.nl>

Onderwerp: RE: uitvraag geneeskundig beeld

En Limburg toegevoegd

Van: 5.1.2e

Verzonden: zaterdag 28 maart 2020 16:32

Aan: 5.1.2e



117019

Onderwerp: FW: uitvraag geneeskundig beeld

Bijgaand de spreadsheet

Een paar aandachtspunten:
- Limburg zuid en Brabant (gezamenlijk voor 3) moeten nog leveren

- Groningen, Friesland, Drenthe gaan (nog) niet leveren. Dat zit vast op onderlinge samenwerking met het ROAZ.

Ik heb OL Fryslan gesproken, die heeft contact gezocht met vz VR. Er is nu overleg tussen de 3 vz van de VR-en

daar, hopelijk komt daar beweging uit.

(NB dit is natuurlijk niet voor publicatie)
- Alle regio’s geven aan dat getallen niet echt betrouwbaar zijn.
- Aantal conclusies zijn op basis van het overzicht redelijk snel te trekken

Voor het deel ziekenhuizen geldt deels hetzelfde verhaal.

LCPS kan nog geen betrouwbare gegevens leveren over de beddencapaciteit. Contact gehad met LNAZ, vermoedelijk
vanaf maandag. Die info mag dan ook gedeeld worden met regio’s.
Voor gegevens ziekenhuizen leunen we nu dus op de ppt door defensie gemaakt, met gegevens van 26 en 27/03.

Daaraan toe te voegen is alleen info van stichting-nice, maar dat betreft geen totaaloverzicht van de IC, alleen COVID

bezetting.

Ik kom tot de volgende toelichting/disclaimer
Deze uitvraag is gedaan om de Minister van VWS een actueel beeld te geven. Deze cijfers zijn niet bedoeld om een

centrale sturing van patiénten te realiseren. Wees daar duidelijk over, het is een eerste indicatief beeld.

De GHORren geven aan dat de cascade voor doorschuiven van patienten van hoog naar lager zorgniveau een regionale

verantwoordelijkheid is die qua uitvoering belegd is bij de VVT sector zelf in samenwerking met de huisartsen, GGD en

ziekenhuizen onder verantwoordelijkheid van de DPG (Wvr, art 32 lid 2).Het is en blijft namelijk maatwerk. Aan het einde

van de keten staan de low care voorzieningen zoals bijvoorbeeld sprothallen. De GHOR is dusdanig voorbereid dat in

een aantal dagen grote aantallen bedden beschikbaar kunnen komen in sporthallen en dergelijke. Echter of er dan ook

voldoende personeel is? Bij een hele grote behoefte ontkom je niet aan het inzetten van vrijwilligers.
Zij missen de gehandicaptenzorg in dit overzicht.

Graag telefonisch overleg.

Vriendelijke groeten, EER)
5.1.2e

LOCC/LOT-Covid18


